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Verslag 
Inloopbijeenkomst verbreding Rondweg-Oost, fase Groenpoort, 19 december 2023 
 

Inleiding 

Al geruime tijd wordt er gesproken over de verbreding van de Rondweg-Oost in Veenendaal om de 

doorstroom, de verkeersveiligheid en de bereikbaarheid te verbeteren. In 2024 wordt het noordelijke 

gedeelte van de Rondweg-Oost verbreed (fase Groenpoort). Vanwege het stikstofprobleem laat de 

rest van de verbreding nog op zich wachten. 

Op dinsdag 19 december 2023 is een inloopbijeenkomst georganiseerd om bezoekers te informeren 

over de eerste stap in de verbreding van de Rondweg-Oost en wat daar allemaal bij komt kijken. In dit 

verslag vindt u een samenvatting van wat er besproken is. 

 

Kennisgeving en opkomst 

Omwonenden en stakeholders zijn per brief (afbeelding 1) geïnformeerd over de start van de 

werkzaamheden op de Rondweg-Oost en tegelijkertijd uitgenodigd voor de inloopbijeenkomst. In 

totaal zijn 254 personen/huishoudens aangeschreven. 54 Personen hebben de inloopbijeenkomst 

bezocht. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbeelding 1: uitnodigingsbrief inloopbijeenkomst verbreding Rondweg-Oost, fase Groenpoort 
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Opzet Inloopbijeenkomst  

Organisatie 

• Provincie Utrecht  

• Gemeente Veenendaal  

Partners 

• Aannemer Van Gelder (uitvoerder werkzaamheden) 

• TAUW (ontwerp beplanting en geluidswering)  

De Inloopbijeenkomst is opgezet als een open bijeenkomst waarbij iedereen tussen 19.00 en 20.30 

uur de mogelijkheid had om binnen te lopen. Hierbij zijn omwonenden, belanghebbenden en 

stakeholders geïnformeerd over het project en de bijbehorende werkzaamheden. De avond is 

ingericht met informatiepanelen op de volgende thema’s: 

- Impressie nieuwe situatie Rondweg-Oost (verbreding noordelijk deel + nieuwe 

geluidsschermen) 

- Groenplan 

- Planning werkzaamheden en verkeersmaatregelen 

 

In de bijlage zijn de getoonde informatiepanelen opgenomen. Tijdens de bijeenkomst zijn vragen, 

meningen, ervaringen en ideeën geïnventariseerd. Bezoekers kregen ook de mogelijkheid om 

hiervoor een formulier in te vullen. De vragen en onze antwoorden vindt u in de volgende alinea.  

 

Opbrengst informatiebijeenkomst 

De informatiebijeenkomst bleek waardevol voor zowel bezoekers als organisatoren en partners. Er zijn 

goede, constructieve gesprekken gevoerd waarbij een positieve sfeer heerste. Bezoekers toonden 

vooral interesse in de concrete invulling van de geluidswal langs de Rondweg-Oost. Gedetailleerde 

informatie hierover is of wordt persoonlijk en per mail gedeeld. Ook zijn er zorgen geuit over het 

toenemen van sluipverkeer tussen de Buurtlaan-oost en de Grote Beer. Dit verkeer gaat veelal door 

de Willem Barentszstraat. 

Hieronder volgt een samenvatting van de ontvangen vragen en onze reactie erop. 

GELUIDSWAL 

Vraag Antwoord/reactie 

Wat is de hoogte van de geluidswal ter hoogte 
van de Cornelis de Houtmanstraat 7? Het gaat 
om de hoogte van het scherm zonder de 
verhoogde grond. Hoe hoog waren de oude 

schermen? 

Het nieuwe scherm is op die locatie 3 meter 
hoog. Er komt in de nieuwe situatie geen wal. 
Het gaat om zwaar uitgevoerde groenschermen 
die voldoen aan de wettelijke eisen. Het oude 

scherm inclusief wal was circa 2,5 meter hoog.  

  

Wat wordt de hoogte van de geluidswal langs de 
Willem Barentszstraat? Wens is om deze 30 tot 
50 cm hoger te maken dan nu het geval is. 
 

Het nieuwe geluidsscherm langs de Willem 
Barentszstraat varieert van minimaal 3 meter tot 
maximaal 5 meter bij het tankstation. Dat 
betekent minimaal 30-50 cm hoger dan nu het 
geval is. De tekening met de exacte maten van 
het westelijke geluidscherm hebben wij naar de 

vragenstellers gestuurd. 
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VERKEER EN SNELHEID 

Vraag Antwoord/reactie 

De drukte op de W. Barentszstraat is in de spits 
behoorlijk, omdat het verkeer de Grote Beer niet 
op kan vanaf de Buurtlaan-oost. Is daar nog iets 
aan te doen? 

De gemeente erkent de drukte en houdt de 
verkeersafwikkeling nauwlettend in de gaten. Er 
wordt gestudeerd op een eventuele aanpassing 
van de aansluiting Willem Barentszstraat/Grote 
Beer en het tegengaan van sluipverkeer 
vanwege druk op de kruising Buurtlaan-

oost/Grote Beer. 

  

Hoe wordt straks voorkomen dat de Buurtlaan-
oost als ontsluiting wordt gebruikt voor de 
nieuwe wijk? En hoe wordt voorkomen dat de 
Willem Barentszstraat als sluipweg wordt 
gebruikt? Daar wordt nu al veel meer en harder 
gereden dan waar de weg en wijk op berekend 

zijn.  

De Buurtlaan-oost is bedoeld als ontsluiting van 
Veenendaal-oost. Dus er zal verkeer van en 
naar Groenpoort over de Buurtlaan-oost gaan 
rijden. Oorspronkelijk was het de bedoeling dat 
Groenpoort alleen op de Buurtlaan-oost een 
ontsluiting zou krijgen. Nu er ook een aansluiting 

op de Rondweg-Oost komt, zal minder verkeer 
op de Buurtlaan-oost van en naar Groenpoort 
rijden. 
Voor het tweede deel van de vraag verwijzen we 
naar het antwoord hierboven 

  

Gelieve op de 4-baansweg een 
maximumsnelheid van 50 km/u hanteren in 

plaats van 70 km/u. Desnoods met flitspalen. Bij 
50 rijdt men 70, bij 70 rijdt men 90. 

De snelheid van 70 km/u is vastgesteld op basis 
van het wegprofiel en moet geloofwaardig zijn 

voor de bestuurder. De weg is 2 keer 2 rijstroken 
en vrijwel rechtdoor, 50 km/u per uur is hier niet 
geloofwaardig volgens de richtlijnen en advies 
van de politie.  

  

Wordt hierbij ook nagedacht over het vollopen 
van de Rondweg in de spits (zowel ’s ochtends 
als ’s avonds)? 

En wordt de verbreding ook doorgetrokken tot 
de rotonde op de Rondweg met de Van 
Essenlaan? Dit punt is heel problematisch nu. 
Mede door het sluipverkeer door de wijk 
Veenendaal-oost in de spits.  

Het is zeker de bedoeling om de verbreding 
door te trekken tot de Van Essenlaan en zelfs tot 
aan het kruispunt met De Smalle Zijde. Dit kan 

helaas nog niet vanwege het huidige 
stikstofprobleem. Het is nog niet bekend 
wanneer hier een oplossing voor is. Dit geldt 
voor veel meer projecten in het land. 

 

OVERIG 

Vraag Antwoord/reactie 

In de berm bij de Meent wordt nu vaak 
geparkeerd terwijl er een parkeerplaats 50-100 
meter verderop is. Als het straks drukker wordt 
met fietsers is dit niet wenselijk. 
 

Straat bij vlonder Petrus Planciusstraat is 
verzakken, kan hier wat aan gedaan worden? 

Ter hoogte van de oude ingang van De Meent 
worden parkeerplaatsen gerealiseerd en de 
blokken die daar nu liggen worden -indien 
nodig- naar de berm verplaatst. 
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Bijlage      

De getoonde informatiepanelen op de inloopbijeenkomst van 19 december 2023 

 

 



5 

 

 

 

 



6 

 

 


